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Allereerst wil ik opmerken dat het College van Bestuur van StOVOG tevreden is met het voorliggende 
IHP. De voorbereidende sessies met de besturen van de Goudse scholen voor VO zijn op een prettige 
en open wijze verlopen. Toch bestaat bij besturen VO teleurstelling over het eindresultaat. Diverse 
scholen hebben een gebouw dat zijn houdbaarheid heeft zien verlopen. Gebouwen waar het veel  te 
warm wordt en blijft in de zomer, gebouwen waar de ruimten niet meer passend (te maken) zijn voor 
het onderwijs van vandaag. En het vooruitzicht dat verbetering nog 10 jaar of langer op zich kan laten 
wachten, is frustrerend. 

Belangrijk in het voorliggende IHP inclusief de doorkijk voor de tien opvolgende jaren is dat besturen 
(en dus scholen) hierdoor meer duidelijkheid krijgen. Een heldere stip op de horizon is waardevol; 
ook in het hoofd van alle medewerkers van een school. 

1-Het geeft richting aan de mogelijkheden in de toekomst en het nadenken over het meest passende 
onderwijsconcept, zodat het gebouw hierop afgestemd kan worden. 

2-Het maakt duidelijk welke onderdelen van het MJOP worden opgepakt omdat de afweging 
gemaakt kan worden wat nog voldoende rendement oplevert en wat niet. Hetzelfde geldt ook voor 
de vervanging van meubilair e.d. Het samenvoegen van twee locaties tot één locatie is gunstig voor 
de exploitatie in de toekomst. 

3-Het geeft zicht op een einde aan de klimatologische en andere ongemakken, die leerlingen en 
medewerkers de komende jaren nog moeten blijven doorstaan. 

 

Belangrijk  in het voorliggend IHP voor StOVOG is dat haar school, het Coornhert Gymnasium, na vele 
jaren wachten en onduidelijkheid over de renovatie/vernieuwing, nieuwbouw verkrijgt binnen de 
looptijd van dit IHP. De gestelde eisen m.b.t. de afstand  tot het station blijven van belang. Dat geldt 
trouwens ook voor het creëren van voldoende buitenruimte (in de huidige praktijk erg gebrekkig).  

In het IHP wordt niet genoemd dat er ook afdoende onbetaalde parkeerplaatsen dienen te zijn voor 
medewerkers én een plan waar ouders kunnen parkeren tijdens ouderavonden, open dagen, 
voorstellingen e.d. We willen immers geen overlast veroorzaken in de omgeving van school. Ook het 
medegebruik van bv. het schoolterrein voor gebruik door jongeren uit de buurt is een optie die wij 
graag verkennen. In het komende jaar zou een definitieve locatie bepaald moeten worden. Ook hier 
geldt dat het prettig is als deze zo spoedig mogelijk in beeld komt zodat de planvorming tijdig kan 
starten. We zijn vol vertrouwen dat we in samenspraak met de gemeentelijke diensten tot een 
passende locatie kunnen komen. 


